

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 9-15/5/19

Prayer items 2nd week of May

1. We give thanks for that the new vehicle tint rules implemented by the Transport Ministry of Malaysia will benefit Malaysian road users. At the same time, we pray that misguided parties do not take advantage of the new rule to perform devious schemes.
2. We pray that the heads of states and the government may maintain a good rapport with each other. We pray that God may grant them wisdom when giving speeches and when handling affairs so that at the end of the day, Malaysia may be transformed through their words and deeds.
3. We continue to pray that the return of the embezzled fund to the national treasury can be carried out smoothly, and that the returned fund can be utilised justly.
4. Pray for our neighbours. We pray that God Himself will appear to them during this special month as they desire for Allah, and that they will experience God.
5. Mount Sinabung, a volcano in Indonesia, erupted recently. No casualties have been reported so far. We ask God's mercy to protect the residents near the volcano. We also pray that the remedial work after the eruption can be carried out progressively.

卫理公会以萨迦守望者 9-15/5/19

五月第二个星期的祷告事项

1. 为着交通部刚刚通过的新车辆隔热膜规定祷告。为着新规定带给我们方便感恩，也为着新规定不会成为有心人士不法勾当的工具。
2. 为着各州首长、苏丹与政府的关系祷告，求神使用他们的影响力，赐他们智慧言论处事，一起改变国家。
3. 继续为着 1MDB 的资金索回/归还祷告，也祷告所索回/归还的钱可以正确使用。
4. 为着好邻舍祷告。这个对他们而言特别的月份，求神透过他们寻求阿拉的渴慕，向他们显现，以特别的方式让他们经历真神。
5. 为印尼西纳彭火山喷发祷告，目前没有任何伤亡，求神怜悯，保护当地的居民，也带领任何事后工作。

Isakhar Pengawal Methodist 9-15/5/19

Doa minggu kedua Mei

1. Berdoa untuk peraturan penambat cermin kenderaan yang baru dikeluarkan oleh Kementerian Pengangkutan Malaysia. Kita bersyukur atas peraturan baru ini membawa kemudahan kepada orang awam, dan peraturan-peraturan baru tidak akan menjadi alat untuk orang-orang yang tidak bertanggungjawab.
2. Berdoa agar Ketua-ketua Menteri, Sultan-sultan dan kerajaan dapat memupuk hubungan yang erat dan damai, dan mintalah Tuhan menggunakan pengaruh mereka, memberi mereka kebijaksanaan untuk berbicara, dan mentransformasikan negara bersama-sama.

3. Berdoa untuk pulangan dana 1MDB baru-baru ini, agar dana yang dikembalikan boleh digunakan dengan tujuan yang betul.

4. Berdoa untuk jiran baik kita. Bulan ini merupakan bulan yang istimewa bagi mereka, mintalah Tuhan mengiringi mereka yang dahaga mampu mencari Allah yang sejati, tampilkan diri kepada mereka, dan biarkan mereka datang kepada Tuhan dengan cara yang istimewa.

5. Berdoa untuk letusan gunung berapi Sinabung di Indonesia, sehingga sekarang, tiada laporan kematian dan kecederaan dimaklumkan. Sila berdoa supaya Tuhan terus melindungi penduduk setempat, dan memimpin progress bina semula dan kerja pembaikan boleh dijalankan dengan lancar.